

Unpublished Literature and Websites

- Battis, Ulrich. "Demokratie als Bauherrin". Manuscript of the Inaugural lecture at the Humboldt-University of Berlin. 1994. URL: <https://doi.org/10.18452/1535>.
- Bucher, Rainer. 2020. URL: <http://rainer-bucher.de>.
- Florin, Christiane. "Die Herrenboutique, der Klerus und die Demokratie". 2020. URL: <https://www.weiberaufstand.com/post/die-herrenboutique-der-klerus-und-die-demokratie>.
- Glettler, Herrmann. "Opening Speech at the church of St. Martin". unpublished. n.d.
- Hahn, Achim. "Fragen des Transzendenten in der Architektur". unpublished Lecture. n.d.
- Iconoclasistas. "Manual of Collective Mapping". 2016. URL: https://issuu.com/iconoclasistas/docs/manual_mapping_ingles.
- Joachim-Buhl, Berenike. "Ein Leben auf dem 'Cathwalk'?" 2018. URL: <https://www.feinschwarz.net/ein-leben-auf-dem-cathwalk/>.
- Kirschner, Martin. "Das Erfordernis einer destituierenden Gewalt und die Suche nach einer messianischen Lebenskunst. Die Rekapitulation des Homo-Sacer-Projekts im Epilog von L'uso dei corpi. Eine theologisch-politische Lektüre". unpublished. 2018.
- Klasz, Walter. "DaZwischen. Selbst-bildende Gestaltfindungsprozesse". 2016. URL: https://www.feinschwarz.net/da_zwischen-selbst-bildende-gestaltfindungsprozesse/.
- "The Boundary Between Sacred and Secular Architecture". unpublished. 2020.
- Laporte, Pierre et al. "August Sander. Persecuted / Persecutors, People of the 20th Century". 2018. URL: <https://tinyurl.com/y67a2twq>.

- Nobles, Eliza. "How Transcendentalism Changed Architecture – and How it will Save the World." 2018. URL: <https://medium.com/the-philosophers-stone/how-transcendentalism-changed-architecture-and-how-it-will-save-the-world-c9f6cb6f1f2c>.
- Sicinski, Michael. "Architecture and Beyond: Heinz Emigholz's Canted Vision". 2018. URL: <https://mubi.com/notebook/posts/architecture-and-beyond-heinz-emigholz-s-canted-vision>.
- Wiebe, Charles. "Frank Lloyd Wright, Fallingwater". n.d. URL: <https://www.khanacademy.org/humanities/ap-art-history/late-europe-and-americas/modernity-ap/a/frank-lloyd-wright-fallingwater>.